

BLUE PARADISE TRIO: DISCOVER KEELUNG & RYUKYU ISLANDS

海之韵 · 探索基隆与琉球群岛之航



8D7N

Tour 行程包含 Exclusive



- Free Onboard Wi-Fi (one device per guest)
免费船上无限网络 (每位乘客一个设备)
- Okinawa Shore Excursion Included, enjoy this picturesque island
包含冲绳岸上观光, 踏访这座风景如画的海岛
- Explore Keelung Miaokou Night Market, experience the unique night market culture & taste the most authentic flavors of Keelung!
探索基隆庙口夜市; 感受独特夜市文化, 品尝基隆最地道的风味!
- Jiufen + Shifen; Experience the dual charm of the enchanting mountain town & romantic sky lanterns.
九份 + 十分; 充满怀旧与浪漫的山海天灯之旅

舱房类型 Cabin Type



Interior Stateroom
内侧舱房



荣耀号

MSC BELLISSIMA

DEPARTURE DATE:

30 DECEMBER 2025

Tour Code: FG-MBE-AMI



MSC
CRUISES

Getaway Journey Begins

奢享海途
由此启航



DAY 01

(MOB/D)

KUALA LUMPUR ✈️ TAIPEI - KEELUNG

吉隆坡 ✈️ 台北 - 基隆

- Arrive in taiwan, transfer to Keelung
- 抵达宝岛台湾, 前往港都基隆
- 📷 • Browse the **Keelung Miaokou Night Market**; One of Taiwan's most famous night markets, famous for its tasty local food and vibrant atmosphere, offering a glimpse into the city's rich history and culture.
- 打卡**基隆庙口夜市**; 台湾最著名的夜市之一, 这里不仅是品尝传统小吃的好去处, 还融合了基隆深厚的历史与文化, 是体验当地风土人情的绝佳场所。

🏠 Rhine Inn or similar 基隆莱茵或同级

DAY 02



Overnight on cruise

(Meal On Cruise)

KEELUNG PORT, TAIWAN

基隆港码头, 台湾

After breakfast, free at own leisure until head to port for embarkation (6:00pm Depart) 酒店早餐后自由活动,直到集合前往港口登船(6:00pm启航)。

DAY 03



Overnight on cruise

(Meal On Cruise)

MIYAKO ISLAND, JAPAN

宫古岛, 日本

(8:00am Arrive - 6:00pm Depart)

DAY 04



Overnight on cruise

Meal On Cruise (Lunch Onshore)

NAHA (OKINAWA), JAPAN

那霸 (冲绳), 日本

(7:00am Arrive - Overnight)

- 📷 • **Shore Excursion with lunch** : Discover Okinawa's charm: from the World-class **Churaumi Aquarium** to vibrant **Kokusai Street** & the historic **Naminoue Shrine**, a blend of nature and culture.
- 岸上游览含午餐 : 探索冲绳岛的魅力; 从世界级的美丽海水水族馆, 到热闹非凡的国际通街, 再到历史悠久的波之上神宫, 感受自然与文化遗产的完美交汇。



Miyako Island, Japan
宫古岛, 日本

Disclaimer:

Due to some travel restrictions, local/religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations/Cruise Line reserved the rights to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary, or cancel port(s) of calls, if necessary, with or without prior notice.

Remark:

There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only. Itinerary for all ground tours are subject to final confirmation.

DAY 05



Overnight on cruise

(Meal On Cruise)

NAHA (OKINAWA), JAPAN

那霸 (冲绳), 日本

(8:00pm Depart)

DAY 06



Overnight on cruise

(Meal on Cruise)

ISHIGAKI, JAPAN

石垣岛, 日本

(10:00am Arrive - 7:00pm Depart)



Naminoue Shrine, Japan
波之上神宫, 日本

DAY 07

(Meal on Cruise/L/D)

KEELUNG PORT - JIUFEN - SHIFEN - TAIPEI

基隆港 - 九份 - 十分 > 台北

(7:00am Arrive)

- 📷 • Explore the famous **Jiufen**; immerse in the local culture.
- 游览著名山城**九份**; 感受地道文化与风情。
- 📷 • Visit scenic **Shifen**; enjoy the tradition of sky lanterns and make a wish. 走访优美朴素的**十分**; 体验天灯祈福。

🏠 PaPa Whale or similar 台北德立庄或同级

DAY 08

(Hotel-B/MOB)

TAIPEI ✈️ KUALA LUMPUR

台北 ✈️ 吉隆坡

Free at own leisure until head to the airport and return to a warm and loving home. 自由活动至送机返回温馨家园。



Shifen, Taiwan
十分, 台湾

免责声明:

由于旅行限制、当地/宗教节日、公众假期、天气状况、交通情况、自然灾害等因素, 必要时黄金旅程/游船公司保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)/更改/取消停靠港口等, 以确保行程顺利进行, 恕不另行通知。

备注:

如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。所有图片仅供参考。所有旅游行程以最终确认为准。